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PROTOKÓŁ Nr  0012 .6.2.2012 
z posiedzenia  

Komisji Kultury i Sportu 
w dniu  16 lutego 2012 r.  

 
Miejsce posiedzenia  sala nr 130 
Czas posiedzenia  godz. 15.00-16.50 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście, zgodnie               
z załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczyła Radna Anna 
Toborowicz – usprawiedliwiona.  
 
Porządek obrad 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Sprawy bieżące: 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII.155.2011 Rady 
Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 22 grudnia 2011 roku w sprawie budżetu 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2012 rok,   

 
• projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykorzystanie herbu 

miasta Jastrzębie-Zdrój przez Print Management Wojciech Pietrzak, 
 

• projekt uchwały w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania do usunięcia 
naruszenia prawa w uchwale Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój,  
 

• projekt uchwały w sprawie apelu do Prezesa Krajowej Rady Radiofonii i 
Telewizji w związku z nierównym traktowaniem nadawców podczas 
przyznawania koncesji na multipleksie cyfrowym, 
 

• pismo Klubu Sportowego Jastrzębski Węgiel S.A 

• pismo Stowarzyszenia Klubu Sportowego Nautilius –Jastrzębie, 

• pismo Sołtys Barbary Niemczyk, 

• odpowiedź na wniosek Komisji z dnia 23 stycznia 2012 r.  

• wniosek Dyrektor SP nr 5 w sprawie utworzenia klasy sportowej  

4. Funkcjonowanie Jastrzębskiego Klubu Tenisa  

5. Wolne głosy i wnioski 

6. Przyjęcie protokołu z dnia 19 stycznia 2012 r.  

7. Zakończenie posiedzenia  
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Ad. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący   Komisji – Andrzej Matusiak 
powitał przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych gości.    

 
Ad. 2   

 
Komisja przyjęła porządek obrad głosami za – 5, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0. 
 
Ad. 3 
 
Sprawy bieżące: 

 
• projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII.155.2011 Rady 

Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 22 grudnia 2011 roku w sprawie budżetu 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2012 rok,   

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
2. 
 

• projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykorzystanie herbu 
miasta Jastrzębie-Zdrój przez Print Management Wojciech Pietrzak, 

 
Ogiegło Janusz 
 - Proszę powiedzieć co to jest za firma? 
 
Dominika Glądała 
 -Jest  to firma świadcząca usługi drukarskie i wydawnicze. Dla miasta 
Jastrzębie-Zdrój kilkakrotnie wykonała usługę polegającą na przygotowaniu do 
druku i/lub wydrukowaniu publikacji miejskich (albumów, folderów, ulotek, 
informatorów itp.) 
 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

 
• projekt uchwały w sprawie apelu do Prezesa Krajowej Rady Radiofonii i 

Telewizji w związku z nierównym traktowaniem nadawców podczas 
przyznawania koncesji na multipleksie cyfrowym, 

 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
2. 
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• projekt uchwały w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania do usunięcia 
naruszenia prawa w uchwale Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój,  

 
Zdzisław Grodecki 
 - Nie uprzedzono mnie, że Komisja będzie nagrywana wobec tego nie wyrażam 
zgody i nie będę uczestniczyć w komisji, która będzie nagrywana przez TV 
Kanon.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Komisja Kultury i Sportu jest Komisją otwartą , media lub mieszkańcy mają 
prawo przyjść na Komisję.  
 
Zdzisław Grodecki 
 - Proponuję, że przyjdę na następną Komisję i zaproszę wszystkie media.  
 
Sławik Tadeusz 
 - Szanowni Państwo, jeżeli chodzi o organizację prac Rady Miasta to obrady są 
jawne. Nie można wyłączyć obecności mediów. Można to zrobić w jednej sytuacji 
kiedy jest kontrola przeprowadzona przez Komisję Rewizyjną.  
 
Zdzisław Grodecki 
 - Rozumiem, mam prawo uczestniczyć w komisji albo nie.  
 
Andrzej Matusiak 
 - w takim razie poproszę o głos Pana Radcę Prawnego na temat projektu 
uchwały. 
 
Łukasz Kałusowski 
 - Proszę Państwa projekt uchwały został przygotowany i przekazany Państwu na 
piśmie. Uważamy, że wezwanie Klubu Sportowego Jastrzębski Węgiel nie ma 
uzasadnionych podstaw. Rada Miasta podejmując uchwałę z 22 czerwca 2011 
roku w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu w 
mieście Jastrzębie-Zdrój nie przekroczyła przepisów prawa , działała na 
podstawie art. 27 ust 2 i art. 28 ustawy o sporcie. Jeżeli chodzi o kwestię dotacji 
to dotacja nie może być udzielona z pominięciem ustawy o finansach 
publicznych. Naszym zdaniem nie doszło do przekroczenia zakresu  ustawowego. 
Szczegółowe uzasadnienie zostało zawarte w projekcie. Uznajemy, że wezwanie 
do usunięcia naruszenia prawa jest nie zasadne.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Czy ktoś z Państwa ma pytania do projektu uchwały? 
 
Piotr Włodarek 
 - Szkoda, że nie wysłuchamy Pana Prezesa. Szczegółowo zapoznałem się z 
pismami. Nie jestem prawnikiem i nie wszystko kwestie rozumiem. Liczyłem na 
to, że część rzeczy zostanie wyjaśniona.  
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Zdzisław Grodecki 
 - Państwo jesteście Komisją i możecie przyjmować wszystko co stanowi Rada 
Miasta. Jestem Prezesem Klubu spółki prawa handlowego i mogę podejmować 
takie decyzje. Rozumie, że Pan Radca Prawny poinformuje Państwa o dalszych 
następstwach podjęcia uchwały.  
 
Łukasz Kałusowski 
 - Oczywiście, jest to droga dopuszczana przez ustawę o samorządzie gminnym 
art. 101, który otwiera drogę do zaskarżenia takiej uchwały do Sądu. Jest to 
normalny tryb działania przewidziany prawem.  
 
Zdzisław Grodecki 
 - Moją intencją nie jest toczenie jakieś walki. Intencją jest , żeby istniała 
strategia rozwoju sportu np. taka jak istnieje w Żorach. Jesteśmy gotowi tak 
napisać projekt uchwały, nie tylko żeby korzystała z tego siatkówka , ale żeby 
było to z korzyściami dla każdego klubu działającego prorozwojowo. Zgadzam się 
z Panem Mecenasem, że podjęcie projektu uchwały otwiera pewne możliwości, 
nie chcemy podejmować żadnej walki. Uważamy, że uchwała , która została 
podjęta w czerwcu naruszała prawo. Ocenią to właściwe argumenty i mieszkańcy 
tego miasta.  
 
Łukasz Kałusowski 
 - Dodam jedną bardzo istotną rzecz, wyraził Pan chęć opracowania takiej 
uchwały, przypominam, że osobiście Pan uczestniczył w konsultacjach nad 
uchwałą z 22 czerwca 2011 r. Nie było wówczas uwag, że uchwała jest nie 
zgodna z prawem.  
 
Ewa Gutowska 
 - Wydział Informacji Kultury i Sportu otrzymał pod koniec marca projekt 
uchwały. Uchwała była omawiana na Komisjach od stycznia 2011 r. W związku z 
tym, że były propozycje klubów sportowych, stowarzyszeń sportowych dotyczące 
zapisów uchwały została poddana ponownym konsultacją. Zaczym rozpoczęły się 
oficjalne konsultacje rozesłaliśmy informację do wszystkich klubów sportowych. 
W związku z tym, że projekt uchwały dotyczył klubów sportowych, które działają 
w dyscyplinach sportowych- piłka nożna mężczyzn, piłka siatkowa mężczyzn, 
hokej na lodzie mężczyzn jeszcze przed ogłoszeniem konsultacji projekt uchwały 
został wysłany. Mieliśmy potwierdzenie , że kluby otrzymały informację, 
prosiliśmy o informację zwrotną. Otrzymaliśmy taką informację. Pan Prezes 
Grodecki osobiście umówił się na spotkanie. W spotkaniu brała udział Pani 
Naczelnik Wydziału Informacji Kultury i Sportu Pani Olga Majkowska , Pani 
Marlena Brzyszczan i ja. Na spotkaniu naniósł Pan uwagi dotyczące zapisów w 
uchwale. Przyjęliśmy uwagi, które Pan naniósł i ponownie rozesłaliśmy informację 
, ale tym razem do wszystkich klubów sportowych, które w tych dyscyplinach 
działają na terenie naszego miasta. Zgodnie z uchwałą o konsultacjach 
społecznych uchwała została wywieszona na tablicy ogłoszeń Urzędu Miasta, 
zamieszczona na stronie internetowej Urzędu Miasta o czym Państwa 
poinformowaliśmy. Konsultacje trwały od 31 maja 2011 do 6 czerwca 2011 r. W 
tym okresie nie wpłynęły żadne uwagi ze strony klubów. W dalszej procedurze 
uchwała była omawiana na Komisji Kultury i Sportu i następnie przyjęta na Sesji 
RM.  
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Sławik Tadeusz 
 - Szanowni Państwo, sprawa jest trudna. Miałem przyjemność rozmawiać z 
Panem Prezesem Grodeckim. Sprawa jest dwupłaszczyznowa. Z jednej strony 
mamy do czynienia z prawem, ustawą o samorządzie gminnym. Zrobię wszystko, 
aby uchwałę obronić bo taki jest mój obowiązek. Rada Miasta uchwałę przyjęła i 
Nadzór Prawny Wojewody jej nie zakwestionował. Zasadniczym tematem jest 
kwestia współpracy między KS Jastrzębski Węgiel a miastem. Współpracę trzeba 
tak prowadzić, aby obie strony były zadowolone. Nie ulega wątpliwości, że KS 
Jastrzębski Węgiel jest czołowym klubem Polski, Europy. Klub organizacyjnie i 
finansowo bardzo dobrze sobie radzi. Jaka jest rola Miasta? Wielokrotnie o tym 
dyskutowaliśmy. Czy miasto powinno włączać się w pomoc klubom w formie 
dotacji czy też nie. Mamy wiele przykładów samorządów gdzie taka pomoc jest. 
Pan Prezes Grodecki robi wiele jeżeli chodzi o promocję naszego miasta. 
Rozumiem stanowisko Pana Prezesa, że oczekiwałaby wsparcia. Możemy w 
formule dotacji klub wesprzeć. Był problem i myślę, że dalej jest w komunikacji 
między klubem a miastem. Powinniśmy szukać rozwiązania. Nie jest wolą organu 
stanowiącego prowadzenie „wojny”. Jestem zwolennikiem patrzenia w przyszłość. 
Będzie następny konkurs gdzie zachęcałem Pana Prezesa do udziału. Pan Prezes 
widziałby potrzebę stworzenia w naszym mieście strategii rozwoju sportu. W 
wielu dziedzinach mamy strategię. W najbliższym czasie będziemy kończyć 
opracowanie potencjału gospodarczego i jestem przekonany, że po przyjęciu 
opracowania będzie konieczność opracowania nowej strategii rozwoju miasta. W 
mojej ocenie stara strategia jest już nie aktualna. Jeżeli Pan Prezydent i Rada 
Miasta podzieli takie stanowisko będziemy nową strategię opracowywać. 
Wówczas można pomyśleć nad strategią rozwoju sportu.  
 
Baradziej Krzysztof 
  - Dziękuję za deklarację , że Pan Przewodniczący będzie bronił tej uchwały. 
Panu Prezesowi chciałabym podziękować za deklarację, że nie chce wojować z 
miastem tylko jego działania mają doprowadzić do powstania strategii rozwoju 
sportu. Spodziewam się , że Rada Miasta na Sesji podtrzyma swoje stanowisko i 
uzna wezwanie do usunięcia naruszenia prawa za nie zasadne co otwiera drogę 
sądową. Nie wiem jaki będzie kolejny krok klubu Jastrzębski Węgiel, ale jeśli 
nastąpi zaskarżenie uchwały do Sądu to nie wydaję mi się, czy taka strategia 
powstanie na Sali sądowej. Raczej nie, wydaje mi się, że jest to inne gremium, 
aby nad tym pracować. Nie wydaje mi się, aby sala sądowa była najlepszym 
miejscem do budowania porozumienia. Myślę, że po spotkaniu na Sali sądowej 
bez względu na wynik spotkania budowanie porozumienia będzie nieco 
trudniejsze.  
 
Grodecki Zdzisław 
 -  Dziwię się, że nie skupiacie się Państwo nad merytoryczną zawartością 
wezwania do usunięcia naruszenia prawa i nie dyskutujecie na ten temat. 
Dyskutujecie Państwo nad tym jacy my jesteśmy źli. Klub Jastrzębski Węgiel 
radził sobie i będzie sobie radził. Nie jest naszą intencją zabieranie komukolwiek 
pieniędzy. Jak Państwo chcecie to zaprosimy na konferencję prasową wszystkie 
ogólnopolskie media i przedstawimy co wydajemy. Chciałabym powiedzieć , że 
zorganizowaliśmy przedszkoliadę na hali w Borynii, chciałbym powiedzieć ile 
wydaliśmy środków na siłownię na hali sportowej. Ostrożnie mówiłbym o 
pewnych rzeczach. Cieszę się, że Pan Prezydent mówi o porozumieniu. Czekam 
na gesty dobrej woli tego porozumienia. Jastrzębski Węgiel jest marką, 
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budujemy tą markę bo zdajemy sobie sprawę jak sport ma ciężko. Nie chcę 
mówić o takich rzeczach jak naruszanie praw do  wizerunku. Chroni nas prawo 
patentowe, mamy wszystko zastrzeżone. Bardzo chętnie udzielimy wizerunku 
każdemu i nawet za darmo pod jednym warunkiem , że zwróci się do nas. Nie 
jest moją intencją mówienie o tym. Może warto opracować strategię rozwoju 
sportu taką jak mają Żory czy inne miasta. Może warto powiedzieć o wartościach 
medialnych , o tym, że klub został zgłoszony do nagrody Sport w Biznesie jako 
jedyny  trzech klubów. Proszę zastanowić się dlaczego wezwaliśmy Radę Miasta 
do usunięcie naruszenia prawa. Zacznijmy rozmawiać – dlaczego nie dostaliśmy 
żadnych dotacji? Skoro nie mieliśmy racji to przyznamy się do tego. Może 
opracujemy taką strategię jaką opracowała Jastrzębska Spółka Węgla 
wykorzystując wizerunek Jastrzębskiego Węgla. Wielki baner będzie wisiał w 
Warszawie. Prowadzimy rozmowy z czterema Gminami z Polski  , które chcą 
zakupić naszą technologię. Skoro jesteśmy tacy źli to dlaczego nas w Telewizji 
pokazują? Bo jesteśmy dobrzy, umiemy grać w siatkówkę, mamy odpowiedni 
wizerunek, kodeks etyczny. Chciałabym żyć w mieście, które nie tylko będzie się 
chwaliło Jastrzębskim Węglem. Panie Przewodniczący nie zgodzę się z Panem, że 
KS Jastrzębski Węgiel ma wielki budżet czy nie ma wielkiego budżetu. Nikt nie 
daje nam tego budżetu za piękne oczy. Chętnie udostępnię Państwu jakie są 
badania i wymogi sponsorów , żeby to zrobić. Porozmawiajmy merytorycznie. 
Zdaję sobie sprawę, że wezwanie do usunięcia naruszenia prawa jest napisane 
językiem prawniczym , bo innym nie może być. Gdyby ktoś się zapoznał z tym 
wezwaniem to by przeczytał w tekście nie język prawniczy. Miasto Bydgoszcz 
przekazało 11 mln. zł na sport. KS Jastrzębski Węgiel nie musi się wstydzić. 
Odstąpiliśmy w tym roku od organizacji pomarańczowego pikniku ponieważ 
miasto przyznało nam 8 tys. zł dotacji dla imprezy, która przyciągnęła 
mieszkańców. Nie mówię o umowie, którą w świetle kamer mieliśmy podpisaną z 
miastem. Czy chociaż raz wydział Polityki Gospodarczej i Promocji zwrócił się do 
nas z jakimkolwiek pismem o wykorzystanie wizerunku? Jeśli tak to proszę 
wskazać mi te dokumenty. Szanujemy każdego. Nigdy się nikomu nie skarżyłem. 
Zaproponowałem Panu Marcinowi Boratynowi, że stworzymy wspólnie 
multimedialne muzeum sportu. Przekażemy jako Jastrzębski Węgiel pieniądze. 
Cieszę się, że  hala powstała. Nie zgodzę się z taką uchwałą , aby wypłacać 
nagrody. Jastrzębski Węgiel zatrudnia zawodników zagranicznych , którzy w 
następnym roku grają w innych klubach za granicą. Stwórzmy system, nie 
blokujemy nagród dla młodych ludzi. W tym mieście jest naprawdę dużo 
pieniędzy na sport. Poukładajmy je tylko we właściwych szufladkach. Pozyskamy 
środki z UE i z Ministerstwa Sportu. Mam nadzieję, że dojdziemy do porozumienia 
z Miastem.  
 
Piotr Włodarek 
 - Z uwagą słuchałem Pana wypowiedzi. Cieszę się, że Pan Prezes wyraził wolę 
współpracy w tworzeniu strategii rozwoju sportu. Nie ulega wątpliwości , że KS 
Jastrzębski Węgiel jest  odpowiednią marką, firmą. Powinniśmy spokojnie ustalić 
pewne priorytety , które jeżeli chodzi o sporty powinny zadziałać. Stwórzmy 
system, który pozwoli działać  wszystkim klubom. Szanujmy wszystkie kluby. 
Może warto zastanowić się nad powstaniem Rady Sportu.  
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Ogiegło Janusz 
 - Szanowni Państwo zebraliśmy się po to, aby mówić o uchwale , gdzie klub 
Jastrzębski Węgiel wzywa do usunięcia naruszenia prawa. Po Pana wystąpieniu 
odbieram tą uchwałę i wezwanie jako próbę rozpoczęcia dyskusji na temat sportu 
w mieście. Nie zgadzam się z Panem Prezydentem Baradziejem, który stwierdził , 
że to jaki będzie miało przebieg dalsze postępowanie nad uchwałą wpłynie na 
współpracę z miastem. Wspomniałem na Sesji RM o tym, że brakuje nam 
strategii rozwoju sportu. Wszyscy jesteśmy za tym, aby sport i KS Jastrzębski 
Węgiel rozwijał się. Dobrze pamiętamy jak kiedyś sport finansowany był przez 
górnictwo. Najlepiej by było i to może  jest nasz błąd, aby dalej górnictwo się 
tym zajmowało. Zauważyłem, że coś na linii miasto Klub jest nie tak. Uważam, 
że rozmowy powinny być i my jako Rada powinniśmy przyczynić się do powstania 
strategii rozwoju sportu. Jesteśmy otwarci na dyskusję w najbliższej przyszłości.  
 
Baradziej Krzysztof 
 - Wydaje mi się, że bardzo ważne dla dalszego porozumienia, opracowania 
strategii rozwoju sportu będą miały  najbliższe tygodnie. Myślę, że kompromis z 
obu stron jest możliwy i potrzebny. Nie wiem czy do niego dojdzie.  
 
Grodecki Zdzisław 
 - Szanowni Państwo, w różnych okresach życia narodu były różne modele 
sportu. Sport jest bardzo ważną dziedziną życia społecznego. Nie bądźmy 
zamknięci na świat, mamy potencjał młodych ludzi. Miasto niech znajdzie 
korzyści z Jastrzębskiego Węgla. Warto się chwalić. Jestem w stanie wskazać w 
budżecie miasta środki, które można przeznaczyć z korzyścią dla miasta, aby 
wykorzystać wizerunek. Chcemy merytorycznej dyskusji. 
 
Sławik Tadeusz 
 - Dziękuję za dyskusję, która była potrzebna. Przed nami wspólne rozwiązanie 
problemu. W krótkim czasie musi dojść do spotkania władz Jastrzębskiego Węgla 
z władzami miasta. Uważam, że należy rozważyć powstanie Rady Sportu. Jest to 
kompetencja organu wykonawczego. Z tego co pamiętam Radę Sportu tworzyli 
praktycy sportu i to jest najważniejsze. Dziękuję Panu Prezesowi za otwartość, za 
współpracę i deklaracje.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Przypomnę, że była Rada Sportu, która składała się z członków klubów 
sportowych. Rada rozpoczęła rozmowy w temacie utworzenia Rady Sportu. Wiele 
rzeczy na Radzie Sportu udało się zmienić. Jeżeli ma być opracowana strategia 
rozwoju sportu to wydaje mi się, że musi być opracowana  na podstawie jakiegoś 
dokumentu.  
 
Grodecki Zdzisław 
 -  Są mechanizmy do tworzenia strategii rozwoju sportu np. badanie rynku. Nie 
oceniajmy co dla mieszkańców miasta jest najlepsze. Trzeba przeprowadzić 
analizy, słabe i mocne strony, konsultacje społeczne.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
2. 
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• pismo Klubu Sportowego Jastrzębski Węgiel S.A 

Komisja zapoznała się z treścią pisma.  

• pismo Stowarzyszenia Klubu Sportowego Nautilius –Jastrzębie, 

Komisja zapoznała się treścią pisma.  

 

• pismo Sołtys Barbary Niemczyk, 

Krzysztof Baradziej 

 - Proszę Państwa, jeżeli grupa mieszkańców przywiezie dzwon , który zrabowano 
w czasach II wojny światowej to taką inicjatywę trzeba pochwalić. Nie widzę 
potrzeby, aby zawierać współpracę z tym miastem.  

 

• odpowiedź na wniosek Komisji z dnia 23 stycznia 2012 r.  

Komisja przyjęła do wiadomości odpowiedź na wniosek 

 
Ad. 4 
 
Przewodniczący Komisji Andrzej Matusiak zapoznał członków komisji z treścią 
pisma z Jastrzębskiego Klubu Tenisa. 
 
Pismo stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Proszę powiedzieć jak wygląda kwestia wynajęcia kortów tenisowych na OWN 
przez Jastrzębski Klub Tenisa? 
 
Florek Zofia 
 - Mają podpisaną umowę do końca maja przyszłego roku.  
 
Norbert Małolepszy 
 - Umowa była podpisywana na 3 lata? 
 
Zofia Florek 
 - Tak.  
 
Norbert Małolepszy 
 - Co reguluje taki okres? 
 
Zofia Florek 
 - Mam od Pana Prezydenta upoważnienie do podpisywania na okres max. 3 lat 
umowy dzierżawy. Okres 3 lat wynika z uchwały RM.  
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Norbert Małolepszy 
 -Czy mamy jakieś wstępne koncepcje dotyczące kortów tenisowych? 
 
Baradziej Krzysztof 
 - Są w budżecie zabezpieczone środki na wykonanie koncepcji 
zagospodarowania OWN.  
 
Zofia Florek 
 - Jest opracowywany Program Partner 3 gdzie kwestia zagospodarowania OWN 
jako terenów rewitalizacyjnych jest uwzględniona, ale czy będzie zatwierdzone to 
trudno nam powiedzieć.  
 
 
Ad. 5 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Piotr Włodarek 

 - Szanowni Państwo Klub UKH Białe Jastrzębie nie otrzymał dotacji , poprzednio 
został pominięty przy przyznawaniu stypendium . Pozwolę sobie wyrazić 
pewnego rodzaju zaniepokojenie. Klub który zdobywa coraz większe sukcesy 
zostaje okrojony. Pozwoliłem sobie poszukać jak to było w poprzednich latach. W 
2009 r. klub otrzymał 27 tys. zł dotacji potem 13 tys. zł następnie 9 tys. zł a 
teraz w ogóle. Jaka jest tego przyczyna? Czy ktoś mógłby mi to wytłumaczyć? 
Jaka była przyczyna odmowy dotacji? Słyszałem tylko ale nie mam tego 
podpartego faktami, że chodziło o to , że nie ma szkolenia dzieci i młodzieży. 
Uzasadnienie jest dla mnie mało zrozumiałe. Zastanówmy się dlaczego klub , 
który odnosi sukcesy na terenie całej Polski jest pomijany. Czy klub UKH Białe 
Jastrzębie ma się już nigdy nie starać o nic? Mam nadzieję, że zaszło małe nie 
dopatrzenie.  

Ewa Gutowska 

 - Szanowni Państwo, jeżeli chodzi o konkurs ogłoszony w ramach ustawy o 
pożytku publicznym i wolontariacie to w konkursie było wymienionych kilka 
zakresów przedmiotowych zadań. Jeżeli chodzi o UKH Białe Jastrzębie to oferta 
została złożona przez Klub na szkolenie  sportowe dzieci i młodzieży. Oferta 
została źle złożona ponieważ uwzględniono w ofercie osoby , które już  są 
osobami dorosłymi. Było przeznaczone szkolenie dla kobiet powyżej 21 roku 
życia. Z oferty wynikało, że szkoleniem są objęte studentki, które tak jak Pan 
zaznaczył grają na wyższych poziomach czyli reprezentują Kadrę Polski. W 
związku z tym oferta nie mogła zostać rozpatrzona. Dotyczyło to nie tylko tego 
klubu jeżeli chodzi o zakres przedmiotowy zadania jak również innych klubów, 
które nie spełniły tego warunku na szkolenie dzieci i młodzieży.  

Piotr Włodarek 

 - W poprzednich latach też była oferta na szkolenie dzieci i młodzieży. Czy coś 
się zmieniło od tamtego roku? 



10 

 

Ewa Gutowska 

 - Wszystko zależy od tego jakie jest ogłoszenie konkursowe. Zwracaliśmy 
uwagę, aby stowarzyszenia czy kluby sportowe uważanie czytały przedmiot 
konkursu. Oferta była nie trafiona pod kątem zadania. Jeżeli Klub UKH Białe 
Jastrzębie złożyłby ofertę na szkolenie dzieci i młodzieży poniżej 18 roku życia to 
oferta byłaby rozpatrzona i klub otrzymałby dotację. Rozmawialiśmy z Prezesem 
klubu i Paniami, które są członkami klubu i wiedzą dlaczego oferta nie została 
rozpatrzona i przyjęły uzasadnienie Komisji.  

Piotr Włodarek 

 - Uważam, że jeżeli klub składa taki wniosek i we wniosku są  jakieś błędy to 
należy zwrócić  od razu uwagę na te błędy.  

Ewa Gutowska 

 - Ma Pan słuszną rację ponieważ każdy klub , który do nas przychodził z ofertą 
był sprawdzany. Były nanoszone uwagi. Pracownicy naszego Referatu 
szczegółowo opisywali uwagi. Jak oferta wpływa po terminie wyznaczonym i 
nasze uwagi nie zostaną naniesione to nie mamy na to wpływu. Ogłoszenie 
konkursowe dopuszczało zmianę do momentu daty upłynięcia złożenia oferty. 
Później nie można było nic zrobić.  

Piotr Włodarek 

 - Rozumiem, że wniosek został przeanalizowany i błędy zostały naniesione. Klub 
UKH Jastrzębie miał czas na poprawki i złożenie oferty? 

Ewa Gutowska 

 - Dokładnie tak.  

Piotr Włodarek 

 - Czy z kwoty, która pozostała z dotacji byłaby możliwość wsparcia klubu UKH  
Białe Jastrzębie oraz klubów, które nie otrzymały żadnych środków? 

Ewa Gutowska 

 - Jeżeli chodzi o środki, które zostały to mogą być rozdysponowane jako małe 
granty. O małe granty może starać się organizacja pozarządowa , która nie 
otrzymała od miasta więcej niż 20 tys. zł. Mały grant może być udzielony  
wysokości 10 tys. zł a realizacja zadania musi być przeprowadzona w ciągu 
trzech miesięcy. Jeżeli organizacja spełniłaby wszystkie elementy może wystąpić 
o małe granty.  

Piotr Włodarek 

 - Czyli można do Pani skierować klub UKH Białe Jastrzębie? 

Ewa Gutowska 

 - Tak, wytłumaczymy  jakie są zasady udzielania małych grantów.  
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Proponowany wniosek komisji : 

Komisja popiera wniosek Szkoły Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi nr 5 o 
utworzenie z dniem 1 września 2012 r. oddziału sportowego  - specjalność  - 
piłka ręczna na poziomie klas IV.  

Wniosek został przyjęty głosami: za -5, przeciw – 0, wstrzymujących się 
– 0. 

Ad. 6 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty głosami:              
za – 6, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Ad. 7 

Zakończenie posiedzenia 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Matusiak  podziękował wszystkim za przybycie 
po czym zakończył posiedzenie. 

 

Protokołowała       Przewodniczący Komisji 

Monika Dulewicz       Kultury i Sportu 

         ANDRZEJ MATUSIAK  

 

 

 

 
 
 
 


